
 CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI REBRA 
 
 

PROCES-VERBAL 
 
 

Încheiat azi, 12.06.2023, în ședința ordinară  
a Consiliului Local al comunei Rebra 

 
 

La şedinţă participă: Primarul comunei Rebra domnul Danci Ștefan , 
Viceprimarul comunei Rebra domnul Năstuță Daniel-Onisim, Secretarul General al 
comunei Rebra, domnul Călini Vasile  .  
         Aceasta  face apelul nominal al  consilierilor convocați , unde se constatată că 
sunt prezenți 11 consilierii din 11 consilieri care compun consiliul local , cei prezenți   
semnează în registrul de prezență al ședințelor consiliului local , prezenți fiind 
următorii: GĂLAN VASILE, NEDELEA GRIGORE-DUMITRU , GAVRILOAIE IACOB , 
MOLDOVAN IOAN , GHEORGHIȚA AURORA , GROZAV ILIE ,  MUTI DANIEL , 
GEORGITA NICOLAE , NASTUTA DANIEL-ONISIM , BRUMA MIHAI  și  RUS MARINEL. 
 Nu sunt reprezentanți ai altor instituții , mass-media. 

Ședința ordinară a comunei Rebra  a fost convocată prin Dispoziţia primarului 
comunei Rebra nr.47./03.06.2023.  

Domnul Secretar General Călini Vasile: Şedinţa este legal constituită, 
fiind prezenţi 11 consilieri locali din numărul de 11 consilieri locali în funcţie 
convocați domnii consilieri locali.  

Președintele de ședință -  domnul consilier local Năstuță Daniel-Onisim. 
Domnul președintele de ședință Năstuță Daniel-Onisim : Declar 

deschisă a 29 – a ședință  din al 8-lea mandat al Consiliului Local Rebra și dă citire 
ordinei de zi. 

          
  Proiectul ordinii de zi, 
 A celei de-a  29-a  ședință , din cel de-al optulea mandat al 

Consiliului Local REBRA. 
 1. Aprobarea procesului-verbal al ședinței anterioare. 
 2. Întrebări, interpelări și răspunsuri. 
 3. Proiect de hotărâre nr. 21 /2023,  privind aprobarea modificării 
Statutului Asociației de Dezvoltare Intercomunitară pentru gestionarea integrată a 
deșeurilor municipale în județul Bistrița-Năsăud. 
  Comisiile de specialitate sesizate  spre avizarea consultativă a 
proiectelor de hotărâri: 
 1. Comisia juridica si de disciplina, pentru administrația publica locala, 
apărarea ordinii si liniștii publice ,relații cu cetățenii. 
  
 
 
  
                                                                     



Se trece la punctul 1 de pe ordinea de zi. 
Aprobarea procesului-verbal al ședinței anterioare. 
  Domnul Președinte consilier local  Năstuță Daniel-Onisim: supune la vot 
procesul verbal de la ședința anterioară: 
 

 

 
 
 
Se aprobă cu 11 voturi. 

 
 
 
 
 
 
 
 

Rezultat Vot 
Da 11 
Nu 0 

Abţinere 0 
Au votat 11 

Nu au votat 0 
Absenţi 0 

Total 11 
Observaţii 

1.  BRUMA MIHAI Da 

2.  NEDELEA GRIGORE-DUMITRU Da 

3.  GAVRILOAIE IACOB Da 

4.  GALAN VASILE Da 

5.  GHEORGHIȚĂ AURORA Da 

6.  GEORGIȚĂ NICOLAE Da 

7.  GROZAV ILIE Da 

8.  MOLDOVAN IOAN Da 

9.  MUTI DANIEL Da 

10.  NASTUȚĂ DANIEL-ONISIM Da 

11.  RUS MARINEL Da 



Se trece la punctul 2 de pe ordinea de zi 

Întrebări, interpelări și răspunsuri. 
 Domnul Președinte consilier local  Năstuță Daniel-Onisim:  Întreabă 
dacă vrea cineva să se înscrie la cuvânt sau daca are cineva întrebări.  
 Se înscriu la cuvânt 2 consilieri locali : Georgită Nicolae , Moldovan Ioan , 
Grozav Ilie și Rus Marinel. 
 Domnul Președinte consilier local  Năstuță Daniel-Onisim: Dă cuvântul 
domnului consilier Georgită Nicolae. 
 Domnul Consilier local Georgită Nicolae : În legătură cu școala din sus , 
întreabă lumea dacă se mai face sau nu. Eu din cate am auzit se desființează. 
 Doamna Consilier Local Gheorghița Aurora : Vrem sa facem un proiect 
pe Școala Verde. Am făcut ședință cu părinții eu aștept undă verde de la Dl Primar 
să ne apucăm de el. El include toate scoliile iar dacă reușim să îl accesăm câțiva ani 
nu o sa mai avem nevoie de nici o investiție. 
 Domnul Consilier Brumă Mihai : Daca nu reușim proiectul ce se va 
întâmpla? 
 Primarul Comunei domnul Danci Ștefan : Dacă nu se aproba il vom face 
din fonduri proprii. 
 Domnul Consilier Brumă Mihai : In legătură cu lemnele de pe munte ce sa 
întâmplat cu ele s-au tăiat sau ce sa întâmplat cu ele? 
 Domnul Secretar General Călini Vasile: Trebuie văzut daca a intrat plata 
lemnelor. 
 Domnul Consilier Local Moldovan Ioan: Ce se întâmplă ca lipsesc câteva 
ședințe de pe pagina de facebook , ce s-a întâmplat? 
 Domnul Secretar General Călini Vasile: O sa verificăm setările paginii 
noastre împreună cu Domnul Gavriloaie să vedem ce s-a întâmplat. Posibil sa fie 
salvate temporar , să fie setată o limită de timp care sa rămână. 
 Domnul Consilier Local Grozav Ilie: Legat de casa de evenimente , se 
mai discuta ceva se face ceva ? 
 Primarul Comunei domnul Danci Ștefan : Ultima discuție avuta de 3 
săptămâni cu proiectantul de la Dimex a venit sa vadă locurile de parcare și să 
termine restul de acte să o putem scoate la licitație. 
 Domnul Consilier Local Rus Marinel :  De Sânpetru la Rebra este ceva 
pregătit anul acesta? 
 Primarul Comunei domnul Danci Ștefan :  Se pregătește ceva. 
 Domnul Secretar General Călini Vasile: O sa fie un eveniment , am vorbit 
deja cu domnul Fodorca să vină ansamblul de la Salva , talentele noastre locale o sa 
fie și o să mai fie o interpretă cunoscută. O să vorbim cu sonorizarea , o sa chemăm 
câțiva comercianți cu tarabe , să ducem mai departe tradiția. 
 Primarul Comunei domnul Danci Ștefan :  În legătură cu plata 
asistenților și a indemnizaților este a doua luna în care nu s-a plătit , una din cauze 
este faptul că au apărut încă 26 de noi asistenți. Noi în bugetul din Decembrie nu am 
avut prevăzut aceste cheltuieli dar având ca au apărut noi indemnizații banii care au 
fost alocați s-au terminat. Am făcut o adresa și așteptăm și noi sa primim bani de la 
cei care au dat aceste indemnizații. Daca nu primim bani nu avem de unde să mai 
dăm numai la începutul lunii Septembrie când primim banii din trimestrul al 4 – lea.  



 Domnul Secretar General Călini Vasile: Și acum am doua dispoziții în 
lucru , oamenii vor toți să primească asistent personal dar nu se poate având în 
vedere organigrama noastră. Avem un număr limitat de locuri și explică legea prin 
care se acorda aceste indemnizații și în ce condiții poți avea asistent personal. 
 Domnul Președinte consilier local  Năstuță Daniel-Onisim: Întreabă 
dacă mai sunt întrebări! , 
  
 Se trece la punctul 3 de pe ordinea de zi: 
 
 Domnul Președinte consilier local  Năstuță Daniel-Onisim:  proiect de 
hotărâre nr. 21 /2023,  privind aprobarea modificării Statutului Asociației de 
Dezvoltare Intercomunitară pentru gestionarea integrată a deșeurilor municipale în 
județul Bistrița-Năsăud. 
 
 Domnul Secretar General Călini Vasile explică Proiectul de hotărâre in 
detaliu pentru a fi bine înțeles. 
 Domnul Președinte consilier local  Năstuță Daniel-Onisim:  Supune la 
vot proiectul de hotărâre nr. 21 /2023,  privind aprobarea modificării Statutului 
Asociației de Dezvoltare Intercomunitară pentru gestionarea integrată a deșeurilor 
municipale în județul Bistrița-Năsăud. 
 

Rezultat Vot 
Da 11 
Nu 0 

Abţinere 0 
Au votat 11 

Nu au votat 0 
Absenţi 0 

Total 11 
Observaţii 

1.  BRUMA MIHAI Da 

2.  NEDELEA GRIGORE-DUMITRU Da 

3.  GAVRILOAIE IACOB Da 

4.  GALAN VASILE Da 

5.  GHEORGHIȚĂ AURORA Da 

6.  GEORGIȚĂ NICOLAE Da 

7.  GROZAV ILIE Da 

8.  MOLDOVAN IOAN Da 

9.  MUTI DANIEL Da 

10.  NASTUȚĂ DANIEL-ONISIM Da 



 

  
Se aprobă cu 11 voturi. 
 
 

  
 
Domnul Președinte consilier local  Năstuță Daniel-Onisim:  
Vă mulțumim pentru prezență și declar ședința închisă. 
 
 

 
   PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,        SECRETARUL GENERAL AL COMUNEI, 

 
           Năstuță Daniel-Onisim                                  Călini Vasile 
CV/2 ex. 
 
 
Prezentul proces - verbal a fost aprobat in ședința  ordinara. din data  de 
…………………… cu un număr de ..…..  voturi „pentru”..-..”abțineri”.-.”împotrivă”  

11.  RUS MARINEL Da 
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